
  
 

FAU-møte Nøklevann skole – nr. 3 2021/22 
 

 

FAU-møte 12.01.2022 

Kl. 17:30-18:40, Nøklevann skole, Bygg 2, musikkrommet 

 

Til stede: 

• Ida Julton Stark (1B) 

• Espen Åkervik (2C) 

• John Åge Haugen (3B) 

• Hege S. Gjerde (4A) 

• Katrine Øyvåg (5B) 

• Åsne S. Refsdal (5B) 

• Frode Hult (6A) 

• Therese Andersen (6B) 

• Kjetil Syvderud (fung. rektor) – informasjon innledningsvis i møtet 

 

På Teams: 

• Imsale Asani (1A) 

• Gro Mette Moen (1B) 

• Ollie Minellie Velasquez (2A) 

• Lisa Malvina Wisløff (2A) 

• Martina Holm (2B/7A) 

• Helga Marie Aasan (3A) 

• Embla Flakke (5A) 

• Rob Starling (5B) 

• Marie Degrum (6A) 

• Birgitte Ulven (6C) 

• Torbjørn Høvde (7B) 

• Renata Hrzanova (D-klassene) 

 

Møteleder: Frode Hult  

Referent: Frode Hult 
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Informasjon fra fung. rektor 
 

Smittesituasjonen 

Skolen fortsetter på gult nivå. 

 

 

Møte med klassekontakter, kontaktlærere, nærmeste leder og rektor gjennomføres i Teams på 

følgende tidspunkter: 

 

 
 

Agenda: 

• Planlegge foreldremøtet (egen agenda) 

• Tilbakemeldinger fra foresatte, pedagogene og ledelsen 

• Plan for arrangementer for trinnet resten av skoleåret 
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Foreldremøter blir ut fra følgende plan: 

 

 
 

 

Kjetil Syvderud vil fungere som rektor ved Nøklevann skole ut skoleåret 2021/22. 

 

Info fra FAU-styrets møter med skoleledelsen 6. januar 
 

Utbyggingsprosjektet 

• Prosjektet er i rute 

• Bygg 1 i sydenden ferdig 7. januar 2022 – 4. og 5. trinn flyttet helga 8.-9. januar + 

personalbygg, skolehelsetjeneste og biblioteket 

• Hele bygg 1 er ferdig rehabilitert til sommeren 

• Bygg 3 (gymsalbygget) blir ferdig 14. februar 2022 – gymsal m/lyddemping, scene, 

videokanon + aktivitetsrom på 100 kvm 

• Lagerplass i bygg 3 er klart fra 14. februar og settes tilbake der – fint til sports-

/bokmarked i ca. april 

 
Svømmeopplæring 

• Bøler bad åpner 24. januar. Beholder Rustad på onsdager og får Bøler bad på 
tirsdager. 4. og 6. trinn starter på Bøler når det åpner 

• 5. trinn skal også fullføres 
• 7. trinn får friluftsvømming/ ferdsel ved vann til forsommeren 

 
Nettvettkampanje 

• Litt utsatt pga. pandemi 
• Gjennomfører foreldresamtaler før vinterferien 
• Etter vinterferien foreldremøter i uke 9 og 10 
• Nettvettkampanjen rundt påsketider 

 
Møte mellom skoleledelsen og klassekontaktene 

• Utsatt pga. pandemi 
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• Tas på Teams tirsdager og torsdager 14:30-15:30, 2 møter i uka på 4 uker, f.eks. uke 
4-7 

• Kjetil og Heidi/Maya, kontaktlærer og FAU-repr./klassekontakter 
• Agenda kommer fra Kjetil, bl.a. skolemiljøet – elev og trivselsundersøkelse 

 
Leksehjelp som eget AKS-kurs 2.-3. trinn? 

• Fung. rektor tar dette opp med AKS-leder 
 
 

Brev til Bymiljøetaten om tryggere skolevei på Bogerud  
Det er utformet et brev til Bymiljøetaten om tryggere skolevei på Bogerud. Det gjelder først 
og fremst fotgjengeroverganger i Stallerudveien (merket stor blå sirkel), men også 
fartshumper i Stallerudveien og belysning langs Ytre Ringvei (merket stiplet grønn), samt 
strøing grusvei ovenfor trappa mellom Stallerud borettslag og Oslo kommune (liten blå 
sirkel). FAU skulle ta stilling til om vi støttet brevet, noe vi gjorde, og det har vår 
avsendersignatur sammen med Driftsstyret ved Nøklevann skole, Stallerud borettslag og Et 
levende Bogerud. Brevet er tidligere sendt ut til FAU-representantene, men ta kontakt med 
FAU-leder hvis noen ønsker det igjen. 
 

 
 

Info fra Trafikkgruppa 
 
Trafikkgruppa har hatt møte siden sist og kommet frem til følgende spørsmål de ønsker 
drøftet og avklart: 
 
A: Prinsipielt: Hva er skolens ansvar og hva er FAUs ansvar for trygg skolevei? 
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Fung. rektor kommer tilbake med informasjon om dette når han har sjekket det ut. 
 
B: Konkrete veier: alle innfartene til skolen – fra Bogerud (sør), fra Bølerlia (øst og vest), 
fra Bølerskogen (nord) og andre veier som går til disse 

• Fotgjengeroverganger 
• Fartshumper 
• (30-sone er allerede implementert på hele Bøler) 

Dette er kommunale veier, så konkrete saker skrives i brevs form til Bymiljøetaten. Dette kan 
Trafikkgruppa skrive utkast til på vegne av FAU. Kan behandle dette som sak på neste FAU-
møte. 
 
C: Hva gjøres når det nå er slutt med skolepatruljen? Alternativer? 
Kan se på «Hjertesone-konseptet». Trafikkgruppa i FAU kan ta dette videre og bringe forslag 
tilbake til neste FAU-møte, så kan vi konkludere, evt. diskutere videre der. 
Se link på Trygg trafikk sine sider for veldige gode tips: 
https://www.tryggtrafikk.no/skole/skoleveien/skolevei/skolepatrulje/  
 

Info fra Sports-/bokmarkedsgruppa 
Når bygg 3 er ferdig rehabilitert, så har vi mulighet til å arrangere sports-/bokmarked igjen. 
2. trinn er ansvarlig for gjennomføring. Sofie Widdal innkaller til et møte med 2. trinns FAU-
representanter for planlegging av vårens arrangement. 
 

Info fra Skolehjem-gruppa 
Skolelåta er klar, men innspilling gjenstår. Er utsatt flere ganger pga. pandemien med 
smittevernregler, kohorter og avstandskrav. Målet er å ha den ferdig innspilt til skolestart 
2022, og det er også planer om å lage en musikkvideo av låta. 
 

Info fra Samarbeidsutvalget (SMU) 
SMU har ansvaret for åpningsarrangementet av nyrehabilitert skole til skolestart 2022. 
 

Info fra Driftsstyret (DS) 
Hege S. Gjerde tar over som leder av Driftsstyret for Åsne S. Refsdal fra januar 2022. 
 

Eventuelt 
 
Temakvelder etter at bygg 3 er rehabilitert 

Det kom opp tips om Bøler skoles FAU-leder, Cecilie Dalland, som har skrevet bok om 

skolehjem-samarbeid. Dette hørtes ut som en god idé for FAU på møtet, så FAU-leder tar 

kontakt med Cecilie Dalland for å høre om hun er interessert. 

 

 

https://www.tryggtrafikk.no/skole/skoleveien/skolevei/skolepatrulje/
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Neste FAU-møte 
• Tirsdag 15. mars 2022 kl. 17:30-19:30 på Nøklevann skole 

 


